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Herbergen der Christenheit 36/37

By Markus Hein

Evangelische Verlagsansta Jan 2016, 2016. Taschenbuch. Book Condition: Neu. 245x169x27 mm.
Neuware - Der Band der Herbergen der Christenheit 2012/2013 enthält neben den Berichten der
Vereine und Arbeitsgemeinschaften und Rezensionen Beiträge aus den beteiligten Landeskirchen:
u. a. über die ernestinischen Visitationen 1528/29 (Koch), den Griechischlehrer Wilhem von
Humboldts und Begründer des Gothaer Armenschulwesens, Josias Friedrich Christen Löffer,
(Spankeren), den religiösen Separatismus im 18. Jahrhundert (Eißner) und Auszüge aus den
Erinnerungen des Berliner Theologen Hans-Hinrich Jenssen (Haendler). Einen Schwerpunkt in
diesem Band bilden die Beiträge des Programma Festum Reformationis 2012 der Theologischen
Fakultät Leipzig zu Franz Volkmar Reinhard. Beleuchtet werden seine Tätigkeit als sächsischer
Oberhofprediger (Daniel), sein Umfeld (Ohst) und seine Zeit (Osthövener) sowie die berühmte
Reformationspredigt (Spehr) und die mit seinem Namen verbundene Perikopenreform
(Straßberger). [Harborages of Christianity 36/37. Yearbook for German Church History 2012/2013]
The volume includes reports of associations and study groups, reviews, and contributions from the
regional churches involved: i.a. on the Ernestine Visitations 1528/29 (Koch), on Josias Friedrich
Christen Löffer, Wilhelm Humboldt's Greek teacher and founder of the Gotha charity schools
(Spankeren), on the religious separatism of the 18th century (Eißner), and excerpts from the
memoirs of the Berlin theologian Hans-Hinrich Jenssen (Haendler). The contributions of...
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Reviews

Most of these publication is the perfect ebook accessible. It is amongst the most awesome publication i have got read through. You wont truly feel
monotony at whenever you want of the time (that's what catalogs are for regarding in the event you request me).
-- Prof. Edgar Kshlerin

It is easy in study safer to comprehend. It can be writter in basic phrases and never confusing. It is extremely diOicult to leave it before concluding, once
you begin to read the book.
-- Emmitt Harber
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